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1) Rikke orienterer fra møde med Marianne Toftegaard 
a. Første møde har været afholdt - næste møde følger senere i denne uge. 
b. Det er vigtigt at vi afstemmer forventninger således at vi hver især ved hvad der forventes 

at vi på fakulteterne skal tjekke og hvordan vi bedst svarer. 
c. Det er 2 gange om året; ved STÅ-balance-indberetningen og ved mobilitetstaxameter-

indberetning hhv midt i august og midt i september. 
d. Vi kunne evt have MT med til et INT møde med dette som tema. 

 
2) DANS-INT – tidsplan – ved Mette B 

a. Delleverance 1 (indrejsende studerende) leveres oktober/november 2016. Dvs første runde 
kunne blive i forbindelse med optag til efteråret 2017 med ansøgningsfrist 1. maj 2017, 
men reelt vil vi nok vælge at køre en test på fx ét fakultet, således første runde for alle 
bliver optag til foåret 2018 med ansøgningsfrist 1. november 2017. 

b. Delleverance 2.1. (udrejsende- hvor vi kan slå pladser op) leveres juli 2017 
c. Delleverance 2.2. (udrejsende - sortering og clearing af ansøgere) leveres oktober 2017 
d. Delleverance 3 (mentor og nøgletal) - usikker levering, men forventet forår 2018 
 

IU informerer yderligere når vi nærmer os, og indkalder alle involverede medarbejdere når vi ved 
mere om de præcise tidsplaner og/eller ændringer og hvorledes vi på AU kan ibrugtage 
systemerne. 
 

3) Møde med den nye rådgiver i Indien – ved IU 
a. Den nye rådgiver, Sune Kaur Pedersen, har været på besøg og haft en dialog om hvorledes 

et samarbejde kan se ud. Vi har sagt at vi ikke lige pt har interesse i TopTalent Indien, men 
han vil gerne at vi bruger ham og centeret aktivt når vi ser behovet. ST skal bla besøge 
centeret i F16. 
 

4) AU GO (SW og MB) 
i. Proces ved denne runde 

ii. Udviklingsønsker/problemer 
Der er laveret en prioriteret liste til udvikleren som er i gang med dette. 
Den store knast er om vi skal have en 3. runde eller flytte runde 2. - Fakulteterne skal 
indmelde til SW og MB som skriver det sammen. Vi tager derefter en beslutning om sagen i 
INT-båndet. 
 

5) ERASMUS+ v. Marianne og Mette B 
- tages på et senere møde  
 

6) Bordrunde: hvad sker der på fakulteterne og IU; evt UNILED og LEA  
- IU har 5 udviklingsmål under AU Uddannelse; hvorledes kommer disse til at leve sammen med / 
på fakulteterne? Ledergruppen på IU skal have dem op på et møde senere i februar og vil så vende 
tilbage til INT-gruppen. 



- RN deltager på AIEA og prøver at gå bredt efter nordamerikanske aftaler. 
-IU er ved at opdatere Living in Denmark sitet 
(http://studerende.au.dk/en/internationalstudents/living-in-denmark/) og vil tage møder med 
fakulteterne om at tilrettelægge informationer bedst muligt. 
 

7) AOB  
a. M-INT har lavet sagsfremstilling omkring at det internationale og det nationale område i 

samarbejde med byen Aarhus arbejder sammen om at brande Aarhus som en stærk 
international studieby. INT-båndet støtter tiltaget. 

b. Skal vi være mere aktive på Wechat og Weibo? Over for vores studerende men måske også 
ifbm vores brug af agenter. Vi tager punktet og Gitte med på et senere møde. 

 

http://studerende.au.dk/en/internationalstudents/living-in-denmark/

